
Referat fra
bestyrelsesmøde 17. juni 2013

Dagsorden
Tilstede: Jørn, Helle, Jacob, Lotte og Lars
Fraværende: Lotte

1. Valg af referent
Jacob vandt igen :)

2. Økonomi og billetsalg
Bestyrelsesvagtplan er på plads.
Polititilladelse er modtaget.
Beredskabsplan er på plads og godkendt af Odder Brandvæsen..
Det er ikke ok at brandvæsenet, tager hjem før at festen er færdig.
Økonomi, der er solgt omkring 700, ok vi skal sælge 50 om ugen for og nå de 800 stk.
Personaleøl bliver købt ved købmanden, og vand sørger Janni for, der bliver også købt
billig mælk hos købmanden.
Aftalen som KW har lavet om at Salomon Hicks spiller søndag aflyses. Jacob forhandler
med Christian Trane.

3. Indkomne forslag
a. Lukke Pbar kl. 24.00 (Rikke)

Rikke forslår at Pbaren lukker kl 24.00, og det kan vi ikke da den også fungerer
som musikerbar.

b. Salg af forårsruller på pladsen (John Larsen)
Den kan vi ikke tage imod.

c. Åbne Pområde for Tunøboerne (Lars/Jørn)
Det virker som en god ide, festivalen er ikke så vellidt som den har været før i
tiden, men det blev nedstemt at give tunboerne adgang, men vi må respektere at
området er fristed for musikerne og personale.

d. Mød din bestyrelsemøde på Tunø (Lars/Jørn)
Stormøde hvor medarbejder og øboerne kan stille spørgsmål til bestyrelse, god
idé men der er ikke tid til det da vi har travlt under opstilling.
Der er flere folk medarbejdere der er negative, og vores formænd er nød til at
træde i karakter, der blev snakket om og udskyde det til efteråret.

4. Formandens peptalk
Formandens peptalk, Jørn har lavet et udkast, og den blevet gennemgået og godkendt.
6 mand til og hjælpe med og bære flaget ind, til fællessang, og det sørger Jacob for.

5. Fremtiden for Tunø Festival
Hvad gør vi nu, den har været her i 27 år og det betyder ikke at vi skal gøre det samme
som vi plejer, men hvad vil folk have i 2014? Der blev snakket om mange ting, og der blev
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snakket om hvad gør vi og alle skal lægge hovederne i blød. Vi skal have fat i folk der vil
lægge arbejde i det for det kræver og gerne folk med kernekompetencer.

6. Nyt fra udvalgene
Tunø repræsentanterne skal blive bedre til at tale med tuboerne, og finde ud af hvad der
sker på øen og finde ud af hvad der sker i krogene på øen.
Jacob har været til møde i musikudvalget, og det gik rigtig godt, teknik mangler 2 mand.
Jacob har været til møde i pladsudvalget, og det går godt, men de mangler 3 mand.
Jannie har været til møde i Camping, og det gik rigtig godt.
Jørn har været til møde med pr og det går fremad, de har travlt.
Helle har været til møde i Festival info, og det går ok.
Brunch har holdt møde, de er klar. Majbrit og Ulla stopper efter denne festival.

7. Nyt fra Tunø
Tunø Glæder sig til og holde festival, og de er klar.

8. Evt.
Evaluering er flyttet til 14 September.
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